
Protokół Nr 80/2021 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 25 lutego 2021r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł 

Przybyłek, Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski, Mateusz Budka i Krzysztof Zdziarski oraz 

Sekretarz Powiatu – Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu – Renata Mróz, Kierownik Wydziału 

Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – Jolanta Tymińska, Kierownik 

Wydziału Komunikacji – Grzegorz Gromański, Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej – Anna 

Osłowska, Z-ca dyrektora ds. administracyjnych – Janusz Dodek.  

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. Obrady otworzył i prowadził Starosta Marcin 

Paliński.  

 

 Porządek obrad: 

I Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 
1. Sprawy różne. 

 
II Wydział Oświaty, Promocji Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego. 
1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia wyników postępowania o 
udzielenie zamówienia publicznego przeprowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji na 
Ubezpieczenie mienia i odpowiedzialności Powiatu Nidzickiego. 
2. Wyrażenie zgody na prowadzenie nauki zdalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno - 
Wychowawczym im. Ks. Jana Twardowskiego w Nidzicy. 
 
III Wydział Komunikacji. 
1. Omówienie projektów postanowień przekazania pojazdów do stacji demontażu pojazdów.  

 
IV Wydział Finansowy. 
1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2021. 
 
V Sprawy różne.  
 

Ad. I. 1 
 
p. Anna Osłowska  przedstawiła Z-cę Dyrektora ds. administracyjnych. P. Janusza Dodek 

powołanego na to stanowisko od 22.02.2021r. P. Dyrektor poinformowała o aktualnej sytuacji  
w szpitalu. W dniu dzisiejszym odbyła się telekonferencja z Urzędem Wojewódzkim  
i Narodowym Funduszem Zdrowia podczas, której omówiono trudną sytuację  
w naszym powiecie związaną z zakażeniami COVID-19 i brakiem miejsc szpitalnych. Szpital 
otrzymał polecenie zorganizowania dodatkowych 30 łóżek dla pacjentów z zarażeniem i 
podejrzeniem zakażenia wirusem COVID-19. Będą to miejsca przeznaczone dla mieszkańców 
naszego powiatu. P. Dyrektor  dodała, że w momencie kiedy była ogłaszana informacja,  
że w szpitalu są wolne miejsca dla pacjentów u których wykryto COVID-19, przywożeni byli  
do szpitala przez karetki pacjenci z całego województwa.  

 
p. Mateusz Budka zapytał, czy chodzi tylko o karetki z pacjentami zakażonymi wirusem 

COVID-19 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że tak, nasz szpital w całości został przekształcony do 

leczenia pacjentów z zakażeniem wirusem COVID-19.  
P. Dyrektor poinformowała, ze od 22.02.2021r. wykonywane są również szczepienia 

populacyjne w ilości 200 osób dziennie. 



 
p. Lech Brzozowski poprosił o potwierdzenie aktualnego stanu łóżek covidowych. 

Poprzednio szpital był w posiadaniu 60 łożek, w chwili obecnej otrzymaliśmy dodatkowe 30 
łóżek czyli łącznie szpital dysponuje 90 łóżkami covidowymi. 

 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że aktualnie szpital dysponuje 90 łóżkami covidowymi. 
  
p. Lech Brzozowski zapytał o to w jakim procencie są wykorzystane łóżka respiratorowe.  

Czy respiratorów jest 10 czy więcej.  
 
p. Anna Osłowska powiedziała, że respiratorów w szpitalu jest 10. Są one wykorzystane 

między 50% a 100 %. 
  
Następnie, p. Mateusz Budka dodał, że prosił wcześniej p. Starosty o interwencję w zakresie 

zasięgu internetu w szpitalu, którym dysponują pacjenci. Poprosił P. Dyrektor o wyjaśnienie  
co w tej sprawie zostało zrobione. 

 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że został zakupiony sprzęt, który jest montowany. 
 
p. Mateusz Budka zapytał, czy taka informacja zostanie dla pacjentów przekazana, w zakresie 

możliwości korzystania z serwera szpitalnego.  
 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że tak. Ponadto, p. Dyrektor poinformowała,  

o pozyskanych środkach na dofinansowanie informatyzacji nowego budynku szpitala oraz  
o środkach na doposażenie oddziału geriatrycznego. Otrzymano ponad 1 000 000,00 zł na 
przeprowadzenie tych czynności w nowym budynku.  
 

Dalej. p. Mateusz Budka zapytał, czy p. Dyrektor zna ogólnopolski program wsparcia 
chorych hospitalizowanych z powodu COVID-19. Jest to Ogólnopolski Program Polskiego 
Towarzystwa Opieki Duchowej w Medycynie, który umożliwia choremu na COVID-19 m.in. 
kontakt telefoniczny z bliskimi. 

p. Anna Osłowska odpowiedziała, że tak uczestniczymy w tym programie.  
 
p. Mateusz Budka zapytał czy dużo pacjentów z programu korzysta. 
 
p.  Anna Osłowska powiedziała, że w tej chwili nie ma takiej wiedzy, żeby odpowiedzieć na 

to pytanie ponieważ wiele osób korzysta ze swoich telefonów. Program ten polega na tym, że 
dodatkowo są zamontowane dwa telefony komórkowe przez które pacjenci będą mieli ułatwiony 
kontakt  z rodziną.  

 
p. Mateusz Budka dodał, że program ten przewiduje dostęp do kapelana dla osób różnych 

wyznań ponieważ pacjenci też zgłaszają taki problem.  
 
p. Anna Osłowska, odpowiedziała, że w ramach tego programu możliwość skorzystania 

z usług kapelana szpital zapewnia. Ponadto, zapewniony jest dostęp do środków oraz 
odpowiednie przeszkolenie, jednak kapelan też musi wyrazić swoją chęć wzięcia w tym udziału.  

 
p. Mateusz Budka zapytał czy jest problem ze znalezieniem kapelana.  
 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że na bieżąco komunikujemy się z księdzem prałatem, 

który organizuje dla szpitala taką opiekę, zatem księża wiedzą, że istnieje taka możliwość wejścia 
do pacjenta po przeszkoleniu się i po ubraniu się ochronną odzież.  

 



p. Mateusz Budka zapytał, czy dobrze rozumie, że jak dotąd księża z tego programu nie 
korzystają. 

 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że tak. 
 
p. Mateusz Budka powiedział, że jeśli jest problem z parafią to prawdopodobnie w tym 

programie jest ogólnopolska baza duchownych, z którą warto byłoby się skontaktować.  
 
p. Anna Osłowska wyjaśniła, że nie powiedziała, że jest w tym zakresie problem, natomiast 

do tej pory nie było nawet zgłoszenia o kontakt z kapelanem. Jeśli będzie zgłoszona taka 
potrzeba to wówczas szpital zorganizuje taki kontakt.  

 
p. Mateusz Budka poprosił, aby informację o możliwości skorzystania z takiej usługi podać 

do publicznej wiadomości.   
 
p. Lech Brzozowski poprosił p. Dyrektor o powiedzenie kilku słów o nowo zatrudnionym 

Z-cy Dyrektora. 
 
p. Anna Osłowska oddała głos Z-cy ds. administracyjnych. 
  
p. Janusz Dodek poinformował, że posiada ok. 35-letnie doświadczenie obejmujące głównie 

pracę w administracji rządowej, administracji na szczeblu centralnym oraz pracę w Najwyższej 
Izbie Kontroli. Dodatkowo, p. Janusz Dodek wyjaśnił, że posiada wykształcenie administracyjne, 
ukończone studia podyplomowe menadżerskie oraz z zakresu podatku i nieruchomości.  

 
Ad. II. 1 
 
Następnie, p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego przeprowadzonego w trybie podstawowym 

bez negocjacji na Ubezpieczenie mienia i odpowiedzialności Powiatu Nidzickiego. P. Kierownik 

wyjaśniła, że jest to pierwsze postępowanie toczące się według nowej ustawy. W związku z 

powyższym nie jest to przetarg nieograniczony tylko zamówienie publiczne przeprowadzone w 

trybie podstawowym bez negocjacji. W wyniku przeprowadzonego postepowania na każdą część 

wpłynęło po pięć ofert. P. Kierownik wyjaśniła, że oferty, złożone przez Wykonawców, mające 

cenę niższą, niż ta, która została przewidziana w kosztach do realizacji zostały wezwane do 

złożenia wyjaśnień w związku z oferowaną przez nie ceną. Wszystkie wyjaśnienia zostały przyjęte.  

Na część pierwszą związaną z ubezpieczeniem wygrała Uniqa Towarzystwo Ubezpieczeń S.A z 

siedzibą w Poznaniu oferująca cenę 119.880,00 zł, Część druga związana z odpowiedzialnością 

Powiatu wygrała firma Concordia Polska T.U. S.A. z siedzibą w Poznaniu z ceną 71.023,00 zł. 

Powyższe firmy zaoferowały ceny najkorzystniejsze i najniższe spośród wszystkich złożonych 

ofert. Ponadto, swoje oferty złożyły firmy tj.: RESSO Firma Ubezpieczeniowa, SALUTUS 

Towarzystwo Ubezpieczeniowe, Towarzystwo Ubezpieczeń Wzajemnych TUW oferujące ceny 

wyższe niż firmy, które zamówienie wygrały.  

Brak pytań i uwag.  
Zarząd jednogłośnie Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia wyników 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego przeprowadzonego w trybie 
podstawowym bez negocjacji na Ubezpieczenie mienia i odpowiedzialności Powiatu 
Nidzickiego. 

 
 
 
 



Ad. II. 2 
 
Następnie, p. Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego 

przedstawiła wniosek złożony przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy, który dotyczył 
wyrażenia zgody na zawieszenie prowadzenia zajęć stacjonarnych w placówce i przejście na 
nauczanie zdalne w okresie od 01.03.2021r. do 05.03.2021r. W uzasadnieniu wskazano, że 
przyczyną jest zagrożenie zdrowia uczniów i pracowników wynikająca z aktualnej sytuacji 
epidemiologicznej w Powiecie Nidzickim. Ponadto, w szkole odnotowano niską frekwencję 
uczniów, również z uwagi na brak dowozu do szkoły. Zadania placówka będzie realizowała z 
wykorzystaniem metod i technik kształtowania na odległość.  

 
p. Lech Brzozowski powiedział, że nauczanie zdalne w SOSW należało wprowadzić znacznie 

wcześniej, już  w momencie kiedy zakażenia się pojawiły. 
 
p. Jolanta Tymińska wyjaśniła, że placówka w ostatnim czasie pracowała dwa tygodnie 

 w trybie zdalnym, w poniedziałek wszyscy wrócili do pracy w trybie stacjonarnym. Natomiast 
przepisy prawa nakazują w tego rodzajach placówkach nauczanie stacjonarne ponieważ 
przebywająca tam młodzież podlega rehabilitacji. P. Dyrektor w każdym czasie może wystąpić  
o przejście z nauczania stacjonarnego na nauczanie zdalne albo na zamkniecie szkoły  
po zasięgnięciu opinii.  

 
Więcej pytań nie było. 
 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku o wyrażenie zgody na prowadzenie 

nauki zdalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Nidzicy w okresie  
od 01.03.2021r. do  05.03.2021r. 

 
Ad. III. 1  
 
W dalszej części. p. Grzegorz Gromański przedstawił dwa projekty postanowień dotyczące 

przekazania dwóch pojazdów do stacji demontażu pojazdów. P. Kierownik wyjaśnił, że na rzecz 
Powiatu Nidzickiego został orzeczony przepadek tych pojazdów ponieważ nie zostały one przez 
swoich właścicieli usunięte z drogi oraz odebrane w terminie z parkingu strzeżonego. Pojazdy 
zostały wycenione przez biegłego skarbowego, który w Ocenie technicznej i wycenie  
nr NROT/02/2021 z dnia 8 lutego 2021r. oraz nr NROT/03/2021 z dnia 8 lutego 2021r. stwierdził, 
że naprawa pojazdów jest ekonomicznie nieuzasadniona, a pojazdy nie przedstawiają wartości 
użytkowej. Ich wartość rynkowa została oszacowana na 750 zł i 850 zł. 

 
p. Lech Brzozowski zapytał o miejsce przekazania pojazdów do demontażu i jaki będzie 

koszt wykonania tej usługi.  
 

 p. Grzegorz Gromański odpowiedział, że pojazdy będą przekazane do Przedsiębiorstwa  
Handlowo-Usługowego STALZŁOM Sp. z o.o. z siedzibą w Ostródzie, przy ul. Bukowej 2.  
Będą one odbierane nieodpłatnie, a następnie przedsiębiorstwo wystawi zaświadczenie  
o demontażu pojazdu.  

 
Więcej pytań nie było.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekty postanowień dotyczące przekazania 

pojazdów do stacji demontażu.  

 

 
 
 



Ad. IV.1 
 

p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na rok 2021, zawierający: 

 
 

1) wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zmiany w planie wydatków na kwotę  
5.277,63 zł wg. następującego wyszczególnienia: zmniejszenie wydatków o kwotę 5.277,63 zł  
w rozdziale 85395: §4017 o kwotę 258,76 zł; §4019 o kwotę 30,44 zł; §4117 o kwotę 44,24 zł; 
§4119 o kwotę 5,20 zł; §4127 o kwotę 36,11 zł; §4129 o kwotę 4,25 zł; §4307 o kwotę 4.074,20 
zł; §4309 o kwotę 479,32 zł; §4417 o kwotę 308,78 zł; §4419 o kwotę 36,33 zł, natomiast 
zwiększenie wydatków o kwotę 5.277,63 zł w tym samym rozdziale w: §4217 o kwotę 4.722,09 zł 
oraz §4219 o kwotę 555,54 zł.  

Zmiany w planie wydatków dotyczą projektu „Przeciwdziałanie COVID-19 w Powiecie 
Nidzickim” finansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu 
Społecznego. Przesunięcia związane są z powstałymi oszczędnościami z tytułu wynagrodzeń w 
projekcie, zakupu usług oraz podróży służbowych. Środki przeznaczone zostaną na zakup 
materiałów niezbędnych do odświeżenia pokoi i korytarza w budynku Internatu ZSRiO w 
Jagarzewie, gdzie utworzone zostały miejsca odbywania kwarantanny.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

Powyższa decyzja Zarządu została zawarta w uchwale Nr 80/279/2021 w sprawie zmian  

w budżecie powiatu na rok 2021.  

Ad. V 

Starosta przekazał informację o przystąpieniu do projektowania nowej części skrzydła 

Starostwa Powiatowego w Nidzicy.  Dodał, że zastanawiamy się nad tym jakie zaprojektować  

ogrzewanie budynku. Przedstawił dwie propozycję: tj. przystąpienie do sieci miejskiej czyli 

Przedsiębiorstwa Usługowego Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Nidzicy czy zaprojektowanie 

własnego ogrzewania gazowego  w budynku. Poprosił Zarząd o wyrażenie opinii w powyższej 

sprawie.  

Wicestarosta powiedział, że uważa, że w nowym budynku Starostwa Powiatowego 
powinniśmy wybudować swoje źródło ogrzewania niezależnie od tego czy zostaniemy podłączeni 
do sieci miejskiej czy nie. Dodał, że jest to budynek użyteczności publicznej i w sytuacji kiedy  
np. nastąpi awaria w kotłowni skutkująca brakiem ogrzewania, będziemy mieli wówczas 
alternatywę w ogrzewaniu budynku. 

 
Starosta powiedział, że to nie jest alternatywne rozwiązanie, ale jedyne. Kiedy zaprojektujemy 

kocioł gazowy wejdziemy w ogrzewanie gazowe. Nie będziemy zastanawiać się wówczas czy za 
chwilę mamy przejść na ogrzewanie z sieci miejskiej.  

 
Wicestarosta odpowiedział, że uważa że powinniśmy zostawić drugie przyłącze dla sieci 

miejskiej i jeżeli będzie potrzeba przyłączenia się do tej sieci to zostanie to zrobione.  
 
p. Mateusz Budka powiedział, że w jego ocenie kwestia wyboru rodzaju ogrzewania nie 

powinna być kwestią uznaniową, ale kwestią finansową. Powinno to zostać wyliczone przez 
projektanta lub inną osobę, która ma wiedzę techniczną związaną z projektowaniem budynku. 
Powinniśmy poddać wyliczeniu: koszt przyłącza z sieci miejskiej i jego utrzymanie oraz koszt 
budowy ogrzewania gazowego. Na tej podstawie powinniśmy podjąć decyzję.  
 

Starosta powiedział, że rozmawiał z Prezesem Jabłonką i jeżeli chodzi np. o podłączenie 
obiektów z ul. Wyborskiej to  trzeba liczyć się z tym że ogrzewanie będzie nas kosztowało  



1,5 razy więcej niż to które nas teraz kosztuje ponieważ w chwili obecnej ogrzewamy budynek 
węglem. Wymiana i podłączenie do sieci miejskiej będzie to koszt wyższy. 

 
p. Mateusz Budka zapytał o to kto robi te wyliczenia. 
 
Starosta odpowiedział, że PUGK. 
 
p. Mateusz Budka powiedział, że uważa, że powinniśmy komuś zlecić przeprowadzenie 

wyceny wyboru ogrzewania.   
 
Starosta odpowiedział, że chodzi tutaj bardziej o kwestię uzgodnień. Dodał, że jeżeli 

wcześniej padła decyzja, że podłączamy się do sieci miejskiej, to nie chcemy potem uzależniać się 
od tego czy ktoś nam potem wyrazi zgodę na to podłączenie czy nie. 

 
p. Mateusz Budka stwierdził, że w takim wypadku powinno się tego rodzaju decyzje podjąć 

na piśmie.  
 
p. Lech Brzozowski powiedział, że w momencie kiedy budynki z al. Wojska Polskiego, 

ogrzewane wcześniej węglem przeszły na ogrzewanie z sieci miejskiej, skorzystały na tym. Koszty 
ogrzewania są niższe. P. Lech Brzozowski dodał, że jeżeli jest taka możliwość podłączenia się  
do ogrzewania z sieci miejskiej należałoby z tej możliwości skorzystać.  

 
p. Krzysztof Zdziarski stwierdził, że warto byłoby mieć dwa przyłącza ogrzewania.  
 
Starosta powiedział, że jest to dobry pomysł.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad. 

Na tym protokół zakończono. 

 
Protokołowała: 

 

Inspektor 
/-/Paulina Pokus 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
 

 


